
 

 

Referat FAU-møte, Møhlenpris skole, 21.10.14 

Tilstede: Stian Eikeland, 4.klasse, Leder 

  Ketil Fosshagen, 5.klasse 

  Laila Sofie Osland, 2.klasse 

  Elisabeth Alnes, 5.klasse 

  Ann Vigdis Kvitland, 3.klasse 

Kristin Svartveit, 2.klasse, nestleder 

Jørgen Pedersen, 6.klasse 

Børre Sundsøy, 1.klasse 

Saksliste:  
1) Godkjenne saksliste 
2) Valg av: 

- leder 
 -nestleder 
- kasserer 
- referent (ev om referent skal gå på rundgang) 

3)  Informasjon fra rektor 
4)  Årshjul (bl.a. skal møteplan for høsten legges, oppnevning av representant og vara til 

samarbeidsutvalget SU - dersom dette ikke ble gjort sist FAU?) 
5) Fokus på skolemiljø 
6) Aktivitetskvelder vår-15 (jf. Årshjul oktober) 
7)  Eventuelt 

  
Vi valgte å starte med pkt. 3:  
Rektor informerer: 
 

- Skolen fikk avslag på søknad til kunstnerisk fond i forbindelse med rehabiliteringen.  

- I forbindelse med rehabiliteringen skal representanter fra elevrådet møte representanter fra 

ungdommens bystyre 23. 10 for å gi en uttalelse vedrørende reguleringsplanen. Her er 

elevene anbefalt å ha fokus på uteområdene og trafikale forhold ved den gamle/nye skolen.  

- Skolen må hvert år re-sertifiseres som Grønt flagg-skole. Det må utarbeides ny handlingsplan: 

I år skal værstasjonen på taket av skolen tas i bruk som en del av arbeidet, men skolen 

fortsetter som før med miljøagenter og kåring av månedens miljøklasse.  



- Kvalitetsoppfølging i 2015 vil kun være en halvdag dette året – da uten foreldrerepresentant 

tilstede (denne er kun med annethvert år da oppfølgingen er en hel dag). Fokus blir på 

regning og særskilt språkopplæring for minoritetselever.  

- Temadager: Én periode nå i høst, og en til vinteren igjen. 

- Skolen har et opplegg sammen med «Barnevakten» (en organisasjon som gir råd om barn og 

medier) Digital læring: Etikk og sosiale medier 

- Tilsvar på tilsynet til SWIS er sendt inn. (PALS’ database). Risikoanalyse er gjennomført på 

skolen. Databasen er oppgradert med sterkere autentisering for pålogging og registrering av 

bruk av systemet. Det er også etablert rutiner for sletting av elever som slutter ved skolen. 

- Nasjonalt tilsyn fra Udir.: Skolen skal sammen med to andre skoler prøve ut et nytt verktøy: 

Hvordan opplæringsloven etterleves i forhold til elevenes utbytte av opplæringen.  

Godkjenning av saksliste:  

Godkjent 

Valg av leder, nestleder, kasserer og referent:  

Stian – leder 

Kristin - nestleder 

Elisabeth - referent 

Børre - kasserer 

Årshjul: 

- Det stusses på hva «Årsmøtet i foreldrerådets støtteforening» er?  Stian undersøker. 

- FAU-møter for skoleåret: 11.november, 16.desember, 20.januar, 17.februar, 17.mars, 

21.april, 19.mai og 16.juni 

- Aktivitetskvelder: Februar/mars. Bruke samme slags grupper som i fjor? Søke midler fra 

Bergen kommune.  Se på evalueringen fra i fjor. 4 repr. fra FAU er ansvarlige: Ann Vigdis, 

Kjetil, Jørgen og Laila Sofie 

- FUG seminar. Vi er meldt av dette.  

- Lysfesten: Salg av grøt og vårruller(?) Vi undersøker til neste møte hvilken funksjon FAU har 

på denne festen, og hva som er våre oppgaver.  

Fokus på skolemiljøet: 

- Dette er et punkt som er oppe hvert møte i tilfelle noen har «hørt» noe el.l. fra egne barn 

eller foreldre i klassene. Der har vært innspill fra foreldre om div. tiltak som er satt i gang på 

skolen, bl.a. med observasjoner/registreringer av vennskapsforhold mellom barna (på SFO?). 

Vi ønsker at denne informasjonen skal gå direkte til foreldrene. Vi ønsker mer informasjon fra 



skolen om dette. FAU mener at det ikke bør være personavhengig eller at det skal avhenge av 

hvilken lærer elevene har, på hvorvidt informasjonen går til foresatte. Foreldre ønsker 

selvsagt denne informasjonen for å kunne være støttende, og en god samarbeidspartner for 

skolen. Hvilke rutiner har skolen når det gjelder informasjonsflyt til foreldrene dersom det 

skjer tiltak i forhold til elevene? Eksempelvis mobbesaker o.l. Vi ønsker info. om hvordan 

skolen jobber forebyggende, og informasjon dersom det iverksettes «jentegrupper» o.l. Det 

er et ønske om at dette blir tatt opp på rektors info.punkt på neste møte.   

Evt. 

- Oppbevaring av skolemat i kjøleskap for SFO-barna? Rektor skal se på saken.  

 

Referat sendes til FAU først for godkjenning, deretter til rektor.  

 

Referent, 

Elisabeth Alnes, 

22.10.14 

 

 

 


